
Zápisnica zo zasadnutia OZ konaného dňa 16.1.2023 v Spišskom Hrušove 
 

P r o g r a m rokovania 

 

1. Otvorenie zasadnutia. 
2. Voľba overovateľov a návrhovej komisie. 
3. Schválenie programu. 
4. Kontrola uznesení. 
5. Delegovanie poslancov ObZ do Rady MŠ a Rady ZŠ, 
6. Schválenie Dodatku č.1 k VZN č. 1/2019 o určení finančných príspevkov v školách 

a školských zariadeniach v obci Spišský Hrušov. 
7. Rôzne. 
8. Interpelácie poslancov. 
9. Záver. 

 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Prítomní poslanci: Mgr. Peter Bodnár, Marek Kočiš, Branislav Kunzo, Zuzana Legátová, 

Rastislav Múdry, Mgr. Daniela Samoľová, MVDr. Ivana Slamená, Matúš        
Švač, Adriana Vojtušová 

 
 
Ospravedlnení:  
 

Zasadnutie ObZ bolo zvolané na základe pozvánky starostu obce a jej vyvesením na úradnej 
tabuli obce v zmysle zákona SNR č. 369/1990 Zb. v znení neskorších predpisov. 
 
Začiatok zasadnutia: 16.00 hod. 
Koniec zasadnutia:    17.00 hod. 
 
 
K bodu č. 1: Otvorenie zasadnutia 
 
          Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta Mgr. Marek Filip privítaním  poslancov 
a hostí. Starosta obce skonštatoval, že je prítomných 9 poslancov a obecné zastupiteľstvo je 
uznášaniaschopné Za zapisovateľa určil Moniku Švačovú, pracovníčku obecného úradu.  
 
 
K bodu č.2: Voľba overovateľov zápisnice a návrhovej komisie   
  
  
 Starosta obce Mgr. Marek Filip navrhol za overovateľov p. Zuzanu Legátová a p. 
Branislava Kunzu. 
 
UZNESENIE č. 1/2023 
Hlasovanie: 

 Za:        9 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár, Marek Kočiš, Branislav Kunzo, Zuzana      
Legátová, Rastislav Múdry, Mgr. Daniela Samoľová, MVDr. 
Ivana Slamená, Matúš Švač, Adriana Vojtušová 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 



 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove určuje za overovateľov zápisnice: p. Zuzanu 
Legátovú a p. Branislava Kunzu. 
 
 

Starosta obce Mgr. Marek Filip navrhol návrhovú  komisiu v zložení Mgr. Peter Bodnár, 
p. Marek Kočiš a p. Rastislav Múdry. 
 
UZNESENIE č. 2/2023 
Hlasovanie: 

 Za:        9 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár, Marek Kočiš, Branislav Kunzo, Zuzana      
Legátová, Rastislav Múdry, Mgr. Daniela Samoľová, MVDr. 
Ivana Slamená, Matúš Švač, Adriana Vojtušová 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje návrhovú komisiu v zložení Mgr. Peter 
Bodnár, p. Marek Kočiš a p. Rastislav Múdry. 
 
K bodu č. 3: Schválenie programu zasadnutia 
 
 Starosta obce Mgr. Marek Filip prečítal program zasadnutia a dal ho schváliť. 
 
UZNESENIE č. 3/2023 
Hlasovanie: 

 Za:        9 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár, Marek Kočiš, Branislav Kunzo, Zuzana      
Legátová, Rastislav Múdry, Mgr. Daniela Samoľová, MVDr. 
Ivana  Slamená, Matúš Švač, Adriana Vojtušová 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje program rokovania obecného 
zastupiteľstva podľa predloženého návrhu.“ 
 
 
Návrh na doplnenie programu:   
    
P. Zuzana Legátová spolu s ostatnými poslancami navrhli doplniť program rokovania ObZ o 
bod: Finančná pomoc pre rodinu Palenčárovú. 
 
Starosta obce navrhol tento bod zaradiť ako bod 7, ostatné body rokovania sa automaticky 
posúvajú. 
 
 
UZNESENIE č. 4/2023 
Hlasovanie: 

 Za:        9 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár, Marek Kočiš, Branislav Kunzo, Zuzana      
Legátová, Rastislav Múdry, Mgr. Daniela Samoľová, MVDr. 
Ivana  Slamená, Matúš Švač, Adriana Vojtušová 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

 



„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje doplnenie programu rokovania 
obecného zastupiteľstva o bod: Finančná pomoc pre rodinu Palenčárovú a zaraďuje ho do 
programu rokovania ako bod 7, ostatné body rokovania sa automaticky posúvajú. 
 
K bodu č. 4 : Kontrola uznesení 
 
Starosta obce Mgr. Marek Filip vyzval svoju zástupkyňu Mgr. Danielu Samoľovú, aby prečítala 
uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia ObZ zo dňa 12.12.2022.  
 
UZNESENIE č. 5/2023 
Hlasovanie: 

 Za:        9 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár, Marek Kočiš, Branislav Kunzo, Zuzana      
Legátová, Rastislav Múdry, Mgr. Daniela Samoľová, MVDr. 
Ivana  Slamená, Matúš Švač, Adriana Vojtušová 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení.“ 
 
K bodu č. 5 : Delegovanie poslancov ObZ do Rady MŠ a Rady ZŠ 
 
Starosta obce Mgr. Marek Filip navrhol do Rady MŠ poslanca Mgr. Petra Bodnára.            
 

 
UZNESENIE č. 6/2023 
Hlasovanie: 

 Za:        9 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár, Marek Kočiš, Branislav Kunzo, Zuzana      
Legátová, Rastislav Múdry, Mgr. Daniela Samoľová, MVDr. 
Ivana  Slamená, Matúš Švač, Adriana Vojtušová 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje delegovanie Mgr. Petra Bodnára do 
Rady MŠ.“ 
 
 
Do Rady ZŠ je potrebné delegovať z radov poslancov 4 členov a tak starosta obce Mgr. Marek 
Filip navrhol týchto poslancov: MVDr. Ivanu Slamenú, p. Matúša Švača, p. Branislava Kunzu 
a p. Mareka Kočiša. 

 
UZNESENIE č. 7/2023 
Hlasovanie: 

 Za:        9 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár, Marek Kočiš, Branislav Kunzo, Zuzana      
Legátová, Rastislav Múdry, Mgr. Daniela Samoľová, MVDr. 
Ivana  Slamená, Matúš Švač, Adriana Vojtušová 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje delegovanie MVDr. Ivany Slamenej, p. 
Matúša Švača, p. Branislava Kunzu a p. Mareka Kočiša do Rady ZŠ.“ 
 
 



K bodu č. 6: Schválenie  Dodatku č. 1 k VZN č. 1/2019 o určení finančných príspevkov 
v školách a školských zariadeniach v obci Spisšký Hrušov 
 

Starosta obce Mgr. Marek Filip vyzval vedúcu ŠJ p. Teréziu Vašákovú, aby poslancov 
oboznámila s týmto Dodatok. 
 

     Vedúca ŠJ p. Terézia Vašáková informovala poslancov o zmene finančných pásiem 
k 1.1.2023. Tieto finančné limity sú oproti bežnému stravovaniu navýšené z dôvodu vyšších cien 
potravín na prípravu diétnych jedál, a pre športovcov a „celoročných“ na navýšenie energetickej a 
nutričnej hodnoty jedál. Finančné pásma A stanovujú finančný limit pre deti materskej školy, žiakov 
základnej a strednej školy v bežnom režime stravovania. Finančné pásma B stanovujú finančný limit pre 
deti materskej školy, žiakov základnej a strednej školy s potrebou diétneho stravovania, pre žiakov v 
športových triedach, pre žiakov v zariadeniach s celoročnou prevádzkou a pre dospelých stravníkov. 

Navrhuje schválenie finančného pásma na nákup potravín na jedno jedlo podľa vekových 
kategórií stravníkov s účinnosťou od 01.02.2023 takto:  
 

a) Výška príspevku na úhradu nákladov na nákup potravín na jedno jedlo podľa       
vekových kategórií stravníkov je stanovená v súlade  s 2. finančným pásmom A pre:  

- deti MŠ 1,90 €, 
- žiakov ZŠ od 6-11r. 1,50 €, 
- žiakov ZŠ od 11-15r. 1,70 €   

 a výška príspevku na režijné náklady na jedno hlavné jedlo je 0,20 EUR na jednu porciu 
detí MŠ a žiakov ZŠ.  

b) Výška príspevku na úhradu nákladov na nákup potravín na jedno jedlo podľa       
vekových kategórií stravníkov je pre zamestnancov škôl a školských zariadení a cudzích 
stravníkov stanovená v súlade  s 2. finančným pásmom B na 2,20 € a výška príspevku na 
režijné náklady na jedno hlavné jedlo 2,20 EUR na jednu porciu dospelých. 
  
Návrh  dodatku bol zverejnený v zákonom stanovenej lehote na úradnej tabuli 
a webovom sídle obce Spišský Hrušov. 

 
 
UZNESENIE č. 8/2023 
Hlasovanie: 

 Za:        9 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár, Branislav Kunzo, Zuzana      
Legátová, Rastislav Múdry, Mgr. Daniela Samoľová, MVDr. 
Ivana  Slamená, Matúš Švač, Adriana Vojtušová, Marek Kočiš 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje Dodatok č. 1 k VZN č. 1/2019 o určení 
finančných príspevkov v školách a školských zariadeniach v obci Spišský Hrušov.“ 
 
 
K bodu č. 7: Finančná pomoc pre rodinu Palenčárovú 
 
K tomuto bodu vystúpila zástupkyňa starostu Mgr. Daniela Samoľová, ktorá uviedla, že všetci 
vieme, aká je situácia v rodine A. Palenčárovej, je to neľahká situácia a preto poslanci navrhujú 
finančnú pomoc vo výške 2 000,00 €.  
 
 
 



UZNESENIE č. 9/2023 
Hlasovanie: 

 Za:        9 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár, Branislav Kunzo, Zuzana      
Legátová, Rastislav Múdry, Mgr. Daniela Samoľová, MVDr. 
Ivana  Slamená, Matúš Švač, Adriana Vojtušová, Marek Kočiš 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje finančnú pomoc pre rodinu Palenčárovú 
vo výške 2 000,00 €. 
 
 
K bodu č. 8: Rôzne 
 

1. Starosta obce Mgr. Marek Filip informoval poslancov, ako to bolo s poverením 
Mgr. Daniely Samoľovej zastupovaním riaditeľky ZŠ a za akých okolností 
k tomuto došlo. 
Uviedol že bývalá p. riaditeľka Mgr. Marcela Bilpuchová prišla za ním dňa  
21.12.2022 so vzdaním sa funkcie riaditeľky k 1.1.2023. Sedeli spolu 2.5 hodiny, 
kedy sa starosta pokúšal p. riaditeľku presvedčiť, aby vydržala aspoň do konca 
školského roka, nedala sa však presvedčiť. Nijaký dôvod svojho odchodu 
neuviedla, po naliehaní uviedla, že sa zmenili podmienky v obci a nič bližšie 
k tomu neviedla.   
Ďalej uviedol, že najskôr oslovil so zastupovaním p. zástupkyňu riaditeľky Mgr. 
Zuzanu Petrášovú, ale tá to zo zdravotných dôvodov odmietla. Z tohto dôvodu 
bola potom oslovená p. učiteľka Mgr. Samoľová, ktorá súhlasila s poverením do 
30.6.2023 – teda do výberového konania, ktoré sa už pripravuje. 
 
Potom si zobrala slovo poslankyňa MVDr. Ivana Slamená, ktorá uviedla, že bola 
oslovená skupinkou učiteľov zo ZŠ, aby na zasadnutí prečítala list, ktorým sa 
bývalej p. riaditeľke chceli poďakovať a vyzdvihnúť prácu, ktorú odviedla v ZŠ.  
Starosta obce k tomu uviedol, že prácu bývalej riaditeľky nijako nespochybňuje, 
len nerozumie jej dôvodom odchodu z funkcie. 
 

 
2. Starosta obce informoval poslancov, že v týchto dňoch nám schválili projekt na 

vnútorné vybavenie knižnice z Ministerstva kultúry vo výške 81 072 €, pričom 
spoluúčasť obce je vo výške 4 267 €. Čaká sa na podpísanie zmluvy o NFP. 
Termín ukončenia projektu by mal byť do konca tohto roka. 
 

3. Starosta obce informoval poslancov o možnosti zapojiť sa do výzvy z Fondu na 
podporu športu na výstavbu telocvične, ktorá vyšla ešte v decembri. Spoluúčasť 
obce by mala podľa informácii byť minimálne 30% čo je pri hodnote projektu  
cca 1 100 000 € pre našu obec veľa, keďže bola sľúbená 0% spoluúčasť. Je 
potrebné preto zvážiť, či sa do takejto výzvy zapojíme, alebo počkáme na 
výhodnejšie podmienky.  

 
4. Informácia o spolupráci s Kačengovcami – budú robiť audit projektových 

dokumentácii, ktoré má obec vypracované, zároveň nám budú niektoré projekty 
manažovať. 

 
5. Kontrolór obce poznamenal, že na najbližšom zasadnutí je potrebné zrušiť 

uznesenie o odmene bývalému zástupcovi z predchádzajúceho volebného 



obdobia, vzhľadom na to, že o odmene pre svojho zástupcu rozhoduje starosta 
obce a nepodlieha to schvaľovaniu obecným zastupiteľstvom. 
 

6. Občan J.Filip mal dotaz k rýchlej jazde motorových vozidiel po ceste smerom ku 
ZŠ a možnosti nainštalovať na túto cestu retardéry, aby sa jazda motorových 
vozidiel spomalila. Taktiež mal pripomienku k parku v strede obce, či by nebolo 
dobré ho dať do poriadku, zrezať konáre a zbúrať bývalú vodárničku, aby tam 
nedošlo k úrazu. Starosta obce k tomu uviedol, že stromy a konáre v parku sa 
budú zrezávať v najbližších dňoch a čo sa týka retardérov, tak aj o tom sa 
uvažuje. 
 
 
 
 

K bodu č. 9: Interpelácie poslancov 
 
V tomto bode nikto nevystúpil. 
 
 
K bodu č. 10: Záver 
 
V závere starosta obce poďakoval všetkým poslancom aj prítomným občanom za účasť na 
zasadnutí. 
 
 
Overovatelia zápisnice: 
 
Zuzana Legátová          ............................................. 
 
Branislav Kunzo          ............................................. 
 
 
Zapísala: Monika Švačová   
 
 
 
 
V Spišskom Hrušove, dňa 16.1.2023 
 
 
     Mgr. Marek Filip 
                                                                                                              starosta obce 


